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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:350 Migrationsverkets hantering av utvisningsbeslut

Av uppgifter i medierna har det framgått att Migrationsverket sedan några år 
tillbaka inte överlämnar vissa utvisningsärenden till polisen. Det handlar om 
ärenden där personen inte vill medverka till ett frivilligt återvändande och där 
hemlandet enbart vill ta emot personer som återvänder frivilligt.

Detta är en oacceptabel hantering. Det är Polismyndighetens uppgift att 
verkställa utvisningsbeslut där personen inte återvänder frivilligt. Till sin hjälp, 
och för det fall det är nödvändigt för utvisningens genomförande, har 
Polismyndigheten möjlighet att använda vissa tvångsåtgärder. Exempel på 
tvångsåtgärder som kan aktualiseras är transport till en ambassad för att ordna 
med resehandlingar samt transport till en flygplats. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vad gör ministern för att säkerställa att utvisningsärenden där personen inte 
frivilligt medverkar till återvändandet överlämnas till Polismyndigheten?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-05
Besvaras senast
2019-03-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


